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Abstract (en)
In a device for producing a solid-particle aerosol, such as a carbon aerosol, in which aerosol particles are produced by spark discharge via particle-
emitting electrodes, it is proposed that the electrodes have parallel adjacent end faces, that they are provided with a feed drive which synchronously
moves them towards one another, that the generated particles can be moved on by means of a stream of gas and that the electrodes are driven via
spindles with threads running in opposite directions to one another.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Erzeugen eines Feststoffaerosols, wie eines Kohlenstoffaerosols, wobei Aerosolteilchen durch Funkenentladung über
teilchenabgebende Elektroden (6) derzeugt werden, wird vorgeschlagen, daß die Elektroden (6) parallele benachbarte Stirnflächen (7) aufweisen,
daß sie mit einem sie synchron gegeneinanderbewegenden Vorschubantrieb versehen sind, daß die erzeugten Teilchen durch einen Gasstrom
fortführbar sind und daß die Elektroden (6) über Spindeln mit gegeneinanderlaufenden Gewinden angetrieben sind.
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